
 

 

Zápis z XXI. jednání akademického senátu FM ze dne 18.2.2002 
 

Přítomni: 
Zaměstnanci: Jiřina Královcová, Jan �embera, Libor Tůma, Václav Kopecký, Bedřich 
Janeček 

Studenti: Josef Novák, Vít Lédl, Luká� Bier 

Omluveni: Klára Císařová 
Hosté: Prof. RNDr. David Luká�, CSc., rektor TUL, 
Doc. Dr. Ing. Jiří Mary�ka, CSc., děkan FM, 
Prof. Ing. Vojtěch Konopa, CSc., proděkan FM pro vnitřní zále�itosti, 
Prof. Ing. Jaroslav Nosek, CSc., proděkan FM pro vněj�í zále�itosti 
Program:  

1. Informace rektora 

Rektor Luká� informoval o současném stavu financování vědy a výzkumu. Dále 
podal informaci o organizaci výuky na TUL. V diskusi promluvili Novák, Konopa a 
Mary�ka. 
2. Návrh akreditace studijních programů  

Děkan Mary�ka senátu představil koncepci studijních programů připravených k 
akreditačnímu řízení. Krátké diskuse se zúčastnili Novák a Janeček. 

Akademický senát bez připomínek projednal předlo�ený návrh a v hlasování s ním 
vyjádřil souhlas v�emi osmi hlasy přítomných členů. 
3. Informace děkana o přípravě rozpočtu 

Děkan Mary�ka představil návrh dělení rozpočtu na FM. 
4. Různé 

Novák referoval o dobrém stavu organizace "vnitřní jazykové �koly". 
 
 
 
 

Termín pří�tího jednání senátu byl stanoven na 26.2.2002. 
 
 
 
 
 
 
zapsal Jan �embera, taj. AS FM  
 
 
 

Ing. Jiřina Královcová 
předsedkyně AS FM 

V Liberci dne 18.2.2002 


